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  PROTOKÓŁ Nr 11 /2011 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej , 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 23 grudnia 2011 roku. 

  

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski,                             
ul. Mickiewicza 46, w godz. 9.05 – 11.00. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie: 

• Komisji Rewizyjnej  

- OLSZEWSKI STANISŁAW – Przewodniczący  

- KAMIŃSKI LESZEK - członek Komisji   

- NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – członek Komisji 

- PAC BARBARA – członek Komisji 

• Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- WYSZKOWSKI ANATOLI – Przewodniczący 

- BOROWSKI ANDRZEJ – członek Komisji 

- ŁOZOWIK PAWEŁ – członek Komisji 

- PAWLUCZUK JAN – członek Komisji 

- TYNIEWICKI ANDRZEJ – członek Komisji 

• Komisji O światy i Spraw Społecznych 

- CHILKIEWICZ JERZY – Przewodniczący 

- CAR MIKOŁAJ – członek Komisji 

- KORSZAK MARIUSZ – członek Komisji 

- MATEUSZUK MIECZYSŁAW – członek Komisji 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 

3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 

4. WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady Gminy 

oraz przedstawiciele mieszkańców wsi Haćki: Korszak Grzegorz, Mironiuk Anna, Korszak Alina, 
Dziadak Roman, Wasiluk Paweł, Mielniczuk Paulina, Mielniczuk Andrzej, Oniszczuk Janusz, 
Korszak Michał, Wasiluk Jarosław, Mordań Jan. 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie otworzył STANISŁAW OLSZEWSKI – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 
który powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy oraz pozostałych  przybyłych gości, w tym 
przedstawicieli mieszkańców wsi Haćki. Odczytał następujący porządek posiedzenia: 
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1. Zaopiniowanie materiałów na XIII Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 
28 grudnia  2011 roku, tj.: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Bielsk Podlaski na lata 2011-2018. 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2012 – 2019. 
d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 

rok 2012. 
e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na  rok 2012.  
f) Raport z realizacji Programu ochrony środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2004 – 

2011. 
g) Przygotowanie sprawozdania z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy za II półrocze 

2011 roku. 
h) Przygotowanie  planu pracy Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2012 rok. 
i) Przygotowanie planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski na 2012 rok. 
2. Sprawy bieżące. 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku posiedzenia STANISŁAW OLSZEWSKI udzielił 
głosu przybyłym mieszkańcom wsi Haćki, w których imieniu wystąpiła  ALINA KORSZAK – 
Sołtys. Zapytała o możliwości zabezpieczenia środków na remont świetlicy we wsi Haćki. 
Mieszkańcy chcą wiedzieć, jakie są plany i szanse na realizację inwestycji. Podkreśliła, że 
mieszkańcom zależy na tym, żeby była to wizytówka miejscowości, bo jest to miejsce urokliwe, 
przyjeżdża dużo ludzi, więc warto budynek odnowić. 
Wójt Gminy RAISA RAJECKA  potwierdziła, że obiekt jest pięknie usytuowany i wymaga 
remontu. Dodała, że przez wiele lat nikt nie robił tam porządku. Jest wiele wnioskow od sołectw w 
sprawie potrzeb remontowych świetlic wiejskich. Remonty są przeprowadzane i będą 
kontynuowane w miarę możliwości. Są czynione starania o środki unijne na ten cel. Być może uda 
się je pozyskać. Jak będą możliwości - stosowny wniosek zostanie złożony. Inwestycja w Haćkach 
co prawda nie została zapisana w programie inwestycyjnym projektu budżetu gminy, ale w ciągu 
roku zmiany mogą być wprowadzane. Wyraziła nadzieję, że Rada nie będzie temu przeciwna. Pani 
Wójt poinformowała, że inicjatywa wyremontowania świetlicy w Haćkach wyszła od samorządu, a 
nie od mieszkańców. Podziękowała Pani Sołtys, że tak mocno zaangażowała się w ten temat 
wspólnie z mieszkańcami.  
ALINA KORSZAK zapytała, co będzie, jeśli środków nie uda się pozyskać ? Pani Wójt 
poinformowała, że pieniądze  można pozyskać w ramach Lokalnej Grupy Działania, ale będą to 
środki nie wystarczające. Trzeba będzie się zastanowić, czy nie uda się wygospodarować pieniędzy 
z budżetu gminy i sfinansować ze środków własnych. ALINA KORSZAK powiedziała, że dobrze 
byłoby do tego czasu teren zabezpieczyć i uporządkować m.in. poprzez wycięcie krzaków. RAISA 
RAJECKA wyjaśniła, że  wszelka wycinka wymaga zezwolenia. Poprosiła o stosowny wniosek od 
Rady Sołeckiej, wówczas wystąpienie zostanie skierowane do Starostwa.  ALINA KORSZAK 
dodała, że we wsi jest grupa młodych osób z zapałem, warto więc wykorzystać ten potencjał i 
wspólnie zrealizować tę inicjatywę. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych JERZY CHILKIEWICZ zapytał od jakiego 
momentu zaczęła się dewastacja budynku ? Kiedyś to miejsce było bardzo zadbane. Jednak od 
pewnego czasu zaczęły ginąć krzesła, drzwi – świadczy to o jakimś niedopatrzeniu. Przyznał, że 
pod przywództwem nowej Pani Sołtys, wieś Haćki przyjmuje inne oblicze. Przypomniał, że 
pamięta zaangażowanie Pani Aliny Korszak podczas organizacji choinki w Rajsku. Aktualna Pani 
Sołtys była bardzo oddana dzieciom, radny wyraził swój szacunek dla Pani Sołtys za inicjatywę i 
zaangażowanie. Z pewnością będzie z tego pożytek. Podkreślił, że dopóki Pani Sołtys będzie się 
zajmowała tym tematem – to będzie sukces. Takich ludzi trzeba więcej.   
Jedna z mieszkanek Haciek (ANNA MIRONIUK) wyjaśniła, że trudno określić rok, kiedy to się 
stało. Po tym, jak przestała pracować w tym budynku, klucze przekazano Sołysowi. Ktoś z 
mieszkańców chciał wziąć klucze twierdząc, że świetlica powinna być otwarta. Jednak ta osoba 
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chyba nie czuła się odpowiedzialna za porządek w świetlicy. Z pomieszczeń korzystała młodzież 
bez żadnego nadzoru, a klucze nie wróciły do gospodarza – Sołtysa, którzy pełnił tę funkcję aż 11 
kadencji. Od jakiegoś momentu zaczęło brakować krzeseł na zebraniach mieszkańców. 
Prowadzący posiedzenie STANISŁAW OLSZEWSKI podziękował za wypowiedzi. 
O głos poprosił obecny na sali JAN MORDAŃ. Ponieważ STANISŁAW OLSZEWSKI nie udzielił 
mu głosu, JAN MORDAŃ złożył swoje wystąpienie do protokołu i wyszedł z sali. 
 
Do pkt 1a)   

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2011-2018, stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  
Wniosek przedstawiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. Pytań i uwag nie 
zgłoszono.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na 
lata 2011-2018  radni zaopiniowali pozytywnie. 

Do pkt 1b) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2011 
rok, stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. Propozycje zmian omówiła NADZIEJA 
SOKOŁOWSKA - Skarbnik Gminy. Radni (JERZY CHILKIEWICZ i ANDRZEJ TYNIEWICKI) 
wyrazili swoje pozytywne opinie na temat nowo zakupionej równiarki. Pani Skarbnik wyjaśniła 
formę uiszczenia zapłaty za zakupiony sprzęt.  

 Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1c) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bielsk 
Podlaski na lata 2012 - 2019, stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. Wniosek, po odczytaniu przez 
radnego STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO przedstawiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik 
Gminy. Odnosząc się do wypowiedzi radnego JERZEGO CHILKIEWICZA o gminach nie 
posiadających zdolności kredytowej, Pani Skarbnik wyjaśniła, że na podstawie obowiązujących 
przepisów wysokie zadłużenie samorządu blokuje drogę do otrzymania kredytu. Podkreśliła, że w 
Gminie Bielsk Podlaski nie ma takiej sytuacji.  

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bielsk Podlaski 
na lata 2012 - 2019 zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1d) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący uchwalenia budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 2012 rok, 
stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Omawiając wniosek Pani Wójt skupiła się na omówieniu 
planowanych zadań inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem Nr 3 do projektu budżetu. Omówiła 
kolejno następujące zadania: 

- Przebudowa i remont hydroforni Rajsk (bedzie ogłoszony nabór wniosków na realizację 
tego rodzaju inwestycji, podała planowane kwoty, jeśli nie będzie naboru w ramach 
programu, będzie możliowość wzięcia kredytu w ramach Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska, gdzie można ubiegać się o umorzenie do 30% kwoty, tego rodzaju 
pożyczka była brana na modernizację oświetlenia ulicznego), 

- Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Hołody (małe zainteresowanie mieszkańców 
inwestycją, brak środków na realizację, wykonawca projektu nie wywiązał się z zadania), 

- Budowa ulicy – kolonia Augustowo (dokumentacja), 

- Przebudowa drogi przy Zespole Szkół w Augustowie (odcinek wzdłuż szkoły), 
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- Budowa drogi – Malinowo (dokumentacja), 

- Budowa drogi – Ogrodniki (dokumentacja), 

- Budowa drogi Knorozy – Sobótka (uporządkować rozbieżności występujące między 
przebiegiem drogi na gruncie i w dokumentacji), 

- Przebudowa drogi gminnej Hołody – Parcewo (zły stan techniczny, bezwzględna potrzeba 
remontu  z uwagi na jeżdżące tędy autobusy szkolne, dokumentacja), 

- Budowa drogi – Jacewicze (dokumentacja), 

- Przebudowa drogi – Łubin Kościelny, 

- Przebudowa drogi – Haćki (Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI 
zwrócił uwagę na niezasadność wykonania 100 metrowego odcinka. Jeśli robić projekt  - to 
na całą drogę do Rajska. Nie opłaci się wysyłać sprzętu na taki krótki odcinek. Na 
wypowiedź Pani Wójt, że jak był robiony projekt, nie było sprzeciwu radnych, ANDRZEJ 
BOROWSKI zaznaczył, że przeoczył ten problem. WALENTY GAŁUSZEWSKI 
powiedział, że planowany do realizacji odcinek znajduje się w granicach zabudowy i jest 
najbardziej potrzebny mieszkańcom. Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK przypomniał 
genezę tego tematu, w tym okoliczności podjęcia decyzji w tej sprawie. Wojt Gminy RAISA 
RAJECKA dodała, że odbył sie przetarg, więc nie do niej należy ocena co do opłacalności 
sprowadzania sprzętu na roboty, na to decyduje się firma, jako wykonawca. Dodała, że nie 
jest przeciwna budowie drogi do bloków, ale zadania tego nie można połączyć. Trzeba je 
zrealizować, tak jak zostało zaplanowane, bo są wszelkie niezbędne pozwolenia. W trakcie 
roku można wprowadzać nowe zadania). 

- Przebudowa drogi – Widowo (dokumentacja), 

- Utworzenie szkolnego placu zabaw przy SP im.Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym 
(Inwestycja realizowana w ramach programu “Radosna szkoła”, gdzie część środków będzie 
pochodziła z budżetu gminy, podobnie jak to miało miejsce w Zespole Szkół w Augustowie. 
W Łubinie Koscielnym zakres zadań będzie mniejszy z uwagi na mniejszą ilość uczniów. 

- Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Łubinie Kościelnym, (RAISA RAJECKA 
podała kwoty i źródła finansowania. NADZIEJA SOKOŁOWSKA poinformowała, że 
wpłynęło pismo z Ochrony Środowiska dotyczące możliwości uzyskania taniego kredytu na 
ten cel), 

- Budowa oświetlenia ulicznego – Rzepniewo (całkowity koszt – 30.000 zł), 

- Przebudowa świetlicy wiejskiej – Parcewo (środki z Lokalnej Grupy Działania, składane 
były 2 wnioski na Parcewo i Krzywą – do 55.000 zł na każdy oraz na Hryniewicze Duże i 
Bolesty – do 25.000 zł na każdy),  

- Przebudowa świetlicy wiejskiej – Augustowo (otwarto oferty w ramach przetargu), 

- Zakupy inwestycyjne (zakup równiarki, komputerów i autobusu szkolnego), 

Pani Wójt poinformowała, że w projekcie budżetu zapisano 800.000 zł na kontynuacje zadań 
drogowych realizowanych przez Powiat (Woronie, chodnik w Parcewie). Zapisano i przekazano do 
Powiatu również inne zadania planowane do 2014 roku. Gmina będzie prowadzić dalszą 
współpracę  z Powiatem z udziałem środków gminnych. Dodała, że wspólna realizacja zadań 
drogowych jest korzystna, szkoda tylko, że wrasta procentowy udział środkow z budżeu gminy. W 
tej sprawie wypowiedzial się Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI. Zwrócił 
uwagę na pojawiające się trudności we współpracy z Powiatem. Przypomniał, że na początku 
ubiegłej kadencji było lepiej. Zwrócił uwagę na brak logiki w niektórych działaniach Powiatu – 
zaczyna się nowe inwestycje nie kończąc poprzednio rozpoczętych. Jako przykład podał 
niedokończony chodnik w Parcewie. Nawiązując do planowanego remontu świetlicy wiejskiej w 
Parcewie, zwrócił uwagę na zasadność realizacji tego przedsięwzięcia. We wsi funkcjonuje zespół 
artystyczny ŁUNA, jest grupa ludzi zaangażowanych w działalnośc kulturalną, ciągle coś się dzieje. 
Podkreślił, że ma poczucie potrzeby rozliczania się przed Radą z tych działań, bowiem z budżetu 
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gminy jest opłacany instruktor zespołu. Próby zespołu odbywają się co wtorek w Bielskim Domu 
Kultury przy 100% frekwencji członków zespołu. Zespół chce być samodzielny i mieć swój lokal w 
Parcewie, stąd inicjatywa przebudowy świetlicy. Odnosząc się do całości projektu budżetu 
stwierdził, że jest on ambitny i przewiduje dużo zadań z zakresu inwestycji drogowych. Uznał za 
bardzo słuszne wdrażanie do realizacji wcześniej przygotowanych projektów. Uchwała budżetowa 
jest uchwałą zasadniczą dla gminy, więc wniósł o jej pozytywne zaopiniowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zapytał o dotację dla straży granicznej, 
która nie była przewidziana w pierwszym projekcie budżetu. Odpowiedzi wyjaśniającej udzieliła 
NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy (było podane przewidywane wykonanie za 2011 
rok).  

Radny SŁAWOMIR SIEMIENIUK zgłosił, że na drodze ze wsi Lewki do Rajek, która skręca pod 
kątem 90 stopni (przy domu pani Skrzypkowskiej) nie ma oświetlenia. Radny złożył wniosek o 
uzupelnienie 1 lampy w ramach już istniejącej linii. Ponadto we wsi Lewki w pobliżu posesji Pana 
Siebiatyńskiego radny SIEMIENIUK zaproponował jedną lampę skierować w stronę podwórka  
Pana Suszcza. W tym miejscy dwie lamy są zainstalowane blisko siebie. Radny JERZY 
CHILKIEWICZ zwrócił się z prośbą o wykonanie oświetlenia przy budynku byłej Szkoły 
Podstawowej w Chrabołach. 

Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI zgłosił potrzebę wyremontowania drogi Kożyno-Hukowicze. 
Zapytał o plany związane z remontem świetlicy w Kożynie, która nie została ujęta w omawianych 
przez Panią Wójt inwestycjach. Na ten remont wcześniej planowano 25.000 zł. 

 RAISA RAJECKA wyjaśniła, że w załączniku inwestycyjnym ujęto zadania wymagające 
finansowania dodatkowego z innych źródeł. Pozostałe zadania będą realizowane w ramach 
bieżących remontów, na które przewidziano 200.000 zł. Podana przez radnego Andrzeja 
Tyniewickiegi kwota 25.000 zł jest ceną wg kosztorysu. ANDRZEJ TYNIEWICKI zgłosił również 
potrzebę wyposażenia świetlicy w Pilipkach w stoły. Zapytał też, czy w Zubowie był rzeczoznawca 
w sprawie budynku świetlicy. 

RAISA RAJECKA poinformowała, że jest dużo potrzeb dotyczących wyposażenia świetlic. Po 
nowym roku są planowane takie zakupy (stoliki i krzesła), ponieważ w ramach Lokalnej Grupy 
Działania zostało trochę środków do wykorzystania. W składanych projektach dotyczących 
Hryniewicz Dużych i Bolest wyposażenie zostało uwzględnione. Dodała, że po posiedzeniu 
Komisji pojedzie do Zubowa obejrzeć budynek świetlicy.  

Radny JERZY CHILKIEWICZ stwierdził, że remontować należy te świetlice, gdzie mieszkańcy 
wykazują aktywność i są prowadzone jakieś działania. Radni przychylili się do tej opinii. 

Radny MIKOŁAJ CAR podziękował w imieniu mieszkańców za dokończenie remontu świetlicy w 
Knorydach. Dodał, że miał też wkład własny reperując krzesła. Do tego są jeszcze potrzebne stoliki.  

Wiceprzewodniczący Rady ANDRZEJ BOROWSKI zapytał, czy Gmina będzie się ubiegać o 
środki na utylizację eternitu, o co pytają mieszkańcy.  Pani Wójt zwróciła uwagę, że przystępując 
do realizacji programu trzeba wiedzieć, czy jest zainteresowanie. Powiedziała, że większość 
pytających o eternit, pyta czy będą pieniądze na nową blachę. Firmy przekrywające dachy mają 
obowiązek zdjąć i przekazać eternit do firmy utylizującej, bo taki jest wymóg. WALENTY 
GAŁUSZEWSKI stwierdził, że mieszkańcy pewnie są przekonani, że zdejmą eternit, a gmina da 
pieniądze na nowy dach. Trzeba mieszkańcom wyjaśniać, że chodzi tylko o utylizację eternitu. 
Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK poinformował, że do 15 stycznia każdego roku mieszkć 
udział w programie. 

Radny ANATOLI WYSZKOWSKI zapytał, kiedy będzie dobudowane oświetlenie w Augustowie ? 
RAISA RAJECKA poinformowała, że wówczas, jak będą pieniądze, a w 2012 roku nie przewiduje 
się takich wydatków. Dodała, że w Augustowie są i będą  realizowane kosztowne inwestycje 
(kanalizacja sanitarna, świetlica, droga przy szkole), dlatego też z kolejnymi inwestycjami w tej wsi 
trzeba poczekać.  

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 2012 rok, zaopiniowano 
pozytywnie w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

Do pkt 1e) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, stanowi Załącznik 
Nr 6 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała, że Gminna Komisja 
Rozwiązywanie Problemów Alkoholowych działa od szeregu lat. Środki do rozdysponowania 
pochodzą z zewoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Wymieniła zadania, jakie będą 
realizowane w 2012 roku oraz ich koszt. Podała kwotę całego budżetu oraz rezerwę. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Załączony do wniosku projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1f) 

 Raport z realizacji programu ochrony środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 
2004-2011, stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. Przedłożony dokument omówił ANATOL 
FILIPIUK. Dodał, że na 2012 rok zostanie opracowany nowy program. 

Uwag nie zgłoszono. 

Raport został przyjęty do wiadomości. 

Do pkt 1g) 

 Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za II półrocze 
2011 roku stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Radni uzgodnili, że treść sprawozdania zostanie 
odczytana na sesji Rady Gminy. 

Do pkt 1h, i) 

 Projekty planu pracy Rady Gminy oraz Komisji Rady Gminy na 2012 rok stanowią 
Załącznik Nr 9 do protokołu. Radni zaakceptowali wszystkie propozycje tematów do rozpatrzenia 
w 2012 roku. Dodatkowo Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zapytał, czy 
w 2012 roku radni chcieliby nadal pracować na wspólnych posiedzeniach Komisji, tak jak to 
zostało uzgodnione na początku kadencji. W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie zaakceptowali 
taką formę pracy Komisji. 

  Do pkt. 2) 

W sprawach różnych omówiono następujące zagadnienia: 

a) Radny SŁAWOMIR SIEMIENIUK poprosił o zwrócenie uwagi na roboty drogowe w Rajkach. 

b) Pani Wójt poinformowała o zmianach czasu oświetlenia ulicznego w okresie Świąt Bożego 
Narodzenia. W tym czasie światło będzie się paliło we wszystkich wsiach całą noc.   

Innych spraw nie zgłoszono. 

Protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący Rady Gminy: 

Walenty Gałuszewski 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

....................................... 

2. KAMIŃSKI Leszek ....................................... 
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3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara ....................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. WYSZKOWSKI Anatoli 

(Przewodniczący) 

 

...................................... 

2.  BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3.  ŁOZOWIK Paweł ...................................... 

4.  PAWLUCZUK Jan ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 

      

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

 

.................................. 

2. CAR Mikołaj ................................... 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


